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Z á p i s n i c a    č.  10 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom, konaného  

28. 9. 2006 o 16.15 h na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:   poslanci a primátor mesta  

                   

Prizvaní:   vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

        

1. Otvorenie 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

Dr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Voľby do orgánov samosprávy obcí – 2006 

4. Správa o plnení a výsledkoch hospodárenia v DDaDSS Klas Vrbové, n.o.  za I. polrok 2006 

5. Správa o plnení a výsledkoch hospodárenia spol. Vetes Vrbové s.r.o. za I. polrok 2006 

6. Správa o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu mesta za I. polrok 2006 

7. Správa o pripravenosti školských zariadení k novému školskému roku 2006/2007 

8. Súhrnné stanovisko ku konceptu ÚPN mesta 

9. VZN č. 8 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach – 

Trhový poriadok 

10. Rôzne 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

1. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva MsZ 

a zapisovateľky 

 
Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda Ing. Daniela Jakábová, 

členovia: MVDr. Jaroslav Král, Ing. Ladislav Sabo. 

prítomných: 8 

za: 7                                                  proti: 0                          zdržal sa: 1 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška, Ing. Ján 

Prievozník. 

prítomných: 8                                                                                                                          

za: 8                               proti: 0                                              zdržal sa:  0 

 

Za zapisovateľku bola schválená Eva Juhásová, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 
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Do pracovného predsedníctva boli schválení Dr. Ivan Borovský, Ing. Ján Prievozník 

a Mgr. Mária Gajňáková. 

prítomných: 8 

za: 8                                                   proti: 0                                             zdržal sa: 0 

 

Potom primátor mesta predložil k schváleniu program riadneho zastupiteľstva, ktorý bol 

uvedený na pozvánke. Ing. Kráľová navrhla úpravu rozpočtu zaradiť až do októbrového 

zasadnutia MsZ, pretože musia financovanie výstavby rozčleniť podľa nových usmernení. Nikto 

z prítomných nemal k takto navrhnutému programu pripomienky ani iné pozmeňujúce návrhy. 

prítomných: 8 

za: 8                                                   proti: 0                                             zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 
 

Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia MsZ konaného 13. 7. 2006 

a mimoriadneho 16. 8. 2006 predniesol Ing. Prievozník. Tvorí súčasť originálu zápisnice.  

 

3. Voľby do orgánov samosprávy obcí – 2006 
 

 Materiál uviedol Dr. Borovský. Keď sme schvaľovali štatút, bolo odsúhlasených 13 

poslancov. Podľa toho by sme mali mať 2 volebné obvody. Dnes do 24.00 h to musí byť 

odfaxované. Je potrebné schváliť 13 poslancov a 2 volebné obvody. Volebný obvod č. I. by 

zahŕňal okrsok č. 1 a 4 s počtom poslancov 7 a volebný obvod č. II. okrsky č. 2 a 3 so 6 

poslancami.  

 

Rozprava: 

Ing. Prievozník – diskutovali o tom s primátorom, treba to zvážiť, 13 poslancov nám skomplikuje 

život. Navrhuje ponechať 12 poslancov alebo znížiť na 11. 

Ing. Jánoška – pokiaľ je počet obyvateľov od 5 do 10 tisíc, môže byť toľko poslancov, ako 

uviedol Ing. Prievozník. Plne by podporil návrh Ing. Prievozníka. Vrbové nie je také veľké, aby 

hlasy boli trieštené. 

Dr. Borovský – napríklad Brezová pod Bradlom má 13 poslancov. Bolo by dobré mať 13 

poslancov. Mali by sme sa líšiť od obcí. Mesto bude mať 40 rokov. Mohli by sme mať 2 volebné 

obvody. Záleží od politických strán koľko kandidátov zvolia. 

Ing. Duračka – 1 volebný obvod by bol optimálnejší, 

Dr. Borovský – máme tlačivo, ktoré treba vyplniť a odfaxovať do 24.00 h, 

Ing. Jánoška – v štatúte je uvedené, že poslancov bude 13. V zmysle zákona o voľbách môžeme 

mať 12 poslancov (citoval zo zákona postup pri ustanovení 2 obvodov). Jeho názor je taký, že 

zákon je právna norma nad štatút. 

Ing. Jakábová – 12 poslancov je pre Vrbové optimálne, nebude to náročné na prácu. 

Dr. Nosko – štatút musíme prerobiť, je tam 13 poslancov, 

Ing. Prievozník – pouvažujme aj o čísle 11. Myšlienka 13 bola, aby sa predišlo patovým 

situáciám pri hlasovaní. 

Dr. Borovský – neviem, prečo by sme mali znižovať počet poslancov. Skúsme sa odpolitizovať, 

pozrime sa na to ako na mesto. 

Ing. Duračka – v prvom rade si určime, či chceme 1 alebo 2 obvody. Potom podľa toho až počet 

poslancov. Objektívnejšie by bolo 1 volebný obvod – všetci volia všetkých. 

Dr. Borovský – v každom okrsku boli poslanci aj v minulosti. Každý okrsok mal svojich 

poslancov. 

p. Rakús – pred 4 rokmi bol jeden obvod, tiež aj poslanci, 

Dr. Nosko – už sme prijali jedno rozhodnutie, ktoré by sme nemali meniť. 

Ing. Sabo – keď je to nachystané, nemalo by sa to meniť. 
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Dr. Borovský – musíme sa spojiť s p. Boorovou a s ňou to potom dokončiť. Medzi volebnými 

obvodmi je rozdiel 385 voličov. 

Ing. Prievozník informoval o určení obvodov zo zákona. 

Dr. Borovský – mestská volebná komisia musí byť, z toho vyplýva, že Vrbové bude mať 2 

volebné obvody. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 81/IX/2006. 

Bolo potvrdené, že Vrbové bude mať 13 poslancov. 

 

4. Správa o plnení a výsledkoch hospodárenia v DDaDSS Klas Vrbové, n.o. 

za I. polrok 2006 
 

Ing. Miklášová informovala o plnení a výsledkoch hospodárenia DDaDSS Klas Vrbové, n.o.  

za I. polrok 2006. Správa bola predložená všetkým poslancom ako aj vedúcim pracovníkom 

MsÚ. Správa je priložená aj k originálu zápisnice. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia berie správu na vedomie. Čo sa týka výstavby, na 

základe výsledku kontrolného dňa, zvolať správnu a dozornú radu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jakábová – ako vždy, správa je obsiahla, fungovanie je opodstatnené, pokračujú v kultúrnych 

akciách. Za starostlivosť im patrí vďaka. 

Dr. Nosko – financovanie bude viaczdrojové, čo to značí ? 

Ing. Miklášová – sanačné práce budú z prostriedkov od ÚPSVaR, z lotérií a hier, ďalšie 

z vlastných zdrojov, cudzích zdrojov (odsúhlasené na MsZ), na terénne úpravy použijú 

prostriedky z nadácie SOCIA. Zatiaľ sa nedá konkrétne povedať o sponzoroch, daroch, je to 

100 tis. Sk.  

p. Halama – v tabuľke č. 8 nesúhlasí súčet 56 obyvateľov, 

Ing. Miklášová – vypadol tam okres Myjava, tam boli 4 obyvatelia. 

Ing. Augustín – koľko je prefinancované, v akom stave je stavebný denník a čo strecha ? 

Ing. arch. Zachar – predtým ako sa to dávalo do prenájmu sa mala urobiť štúdia celého areálu. 

Štúdia by navrhla celkové riešenie. Keby to mohol vtedy ovplyvniť, navrhol by to zbúrať 

a postaviť nové. Stavebný materiál – hlina – malá pevnosť v tlaku, nedá sa tam nadstaviť. Chybu 

asi urobilo mesto. Domov dôchodcov to mal dostať hotové, hotový zámer, čo sa týka stavby. 

Stavba postupuje štandardným spôsobom. Faktúra od Žáka je vo výške 500 tis. Sk. Múry majú 

slabú nosnosť, na podkrovie sa nesmie nakladať, nesmie sa to preťažovať. Urobil sa chybný krok. 

Útvar výstavby mal upozorniť, že treba urobiť štúdiu. Táto sa dá teraz urobiť a potom sa zaujme 

stanovisko. 

Dr. Borovský – dve škôlky sa idú  prerábať na byty. Domovu dôchodcov sme ponúkli MŠ na 

Jantauschovej ulici. Nerozkazovali sme domovu čo tam má robiť. Prikročili sme k úveru, ktorý 

oni budú splácať. Viniť stavebný úrad – prečo? Veď komisia výstavby to mala navrhnúť, napr. aj 

zbúranie alebo akékoľvek iné prestavanie, aj štúdiu. 

Ing. arch. Zachar – prestavba starej budovy nás t.č. vyjde lacnejšie, ale nová stavba by bola 

vyššia. 

Dr. Borovský – veď sa neuvažovalo o nadstavbe. Hovorilo sa o rekonštrukcii. 

Ing. arch. Zachar – mal tu niekto upozorniť na štúdiu. 

Jozef Sabo – urobili vzorky zo stien, ale urobili vzorky práve z pálenej tehly. Teraz je to na 

pevnom základe, ale sú to základy nadpájané, nie jednoliate. Asi sa to malo zvážiť. Domov 

dôchodcov nemá stavebný odbor, ale mesto má a ten to mal lepšie posúdiť. Asi sa to malo naozaj 

radšej zbúrať. 

Ing. Miklášová – ako nájomník by som si nedovolila búrať – dostali sme škôlku do prenájmu. 

V tej dobe sme sa rozhodli ju postupne opravovať. Čím viac času strávime čakaním, tým viac 

stratíme. Neviňme projektanta, nie je to domov dôchodcov, nedovolili by sme si búrať. 
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Do muriva sa používa tehla z búračiek – nepoužíva sa nová tehla. Neuvažovala som, aby domov 

mal výťah. Predražuje sa stavba a v domove nespĺňa účel. 

Dr. Borovský – keď sme zrušili MŠ na Ul. P. Jantauscha, mohli sme vtedy navrhnúť jej zbúranie? 

Asi by to neprešlo. Domov dôchodcov si financuje prestavbu sám. Asi by sme nemali do toho 

takto vstupovať. 

Ing. Augustín – majetok je mesta, musíme ho zveľaďovať. Navrhli sme odpredaj ak to bude 

nezisková organizácia, ako budeme ďalej pokračovať? My sme nedomysleli všetky detaily 

ďalších ekonomických postupov – ako sú odpisy. 

Ing. Kráľová – je treba dopracovať, oni si budú robiť odpisy. Je treba aj zmluvne ošetriť, ale to 

všetko sa dá. Sú tu možnosti aj v účtovníctve. 

Dr. Borovský – nové zastupiteľstvo o 10 rokov pravdepodobne predĺži, aby bolo možné čerpať 

z Eurofondov. 

p. Halama – neverím, že keď má krov 100 rokov, asi nebude dobrý, 

Dr. Borovský – Ing. arch. Zachar tam bol, je to dobré. 

Jozef Sabo – základy sú z kameňa a hliny, sú zlé, nie sú pevné, 

Ing. arch. Zachar – stavebný úrad mal na to upozorniť, 

Ing. Kráľová – prečo sa to nepovedalo minulý rok, keď sa odsúhlasovala prestavba. Súhlasí 

s architektom. 

Ing. Sabo – nezostáva nič iné, len pokračovať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 82/IX/2006. 

 

5. Správa o plnení a výsledkoch hospodárenia spol. Vetes Vrbové s.r.o. 

za I. polrok 2006 
 

 Materiál uviedol Ing. Podjavorinský. Správa je priložená k originálu zápisnice a dostali ju 

aj všetci poslanci a vedúci útvarov MsÚ. Bola aj predmetom ekonomickej komisie, ktorá 

vyslovila toto stanovisko: komisia hospodársky výsledok berie na vedomie. Pri ohodnotení 

spoločnosti Vetes Vrbové s.r.o.  treba odčleniť pozemky, ktoré nebudú odovzdané do spoločnosti. 

Je potrebné dať zmenu ÚPN na zberový dvor PDO. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – na zberový dvor nie je vhodné miesto pri unimobunkách, možnosti sú napríklad 

na Hrabinskej, Húskovej alebo kde bolo bývalé smetisko na Sietnej ulici. Pokiaľ sa plánuje 

separácia, radšej na voľnej ploche vybudovať zberový dvor, aj kvôli dovozu, vývozu, pohybu áut. 

Na Súkenníckej v žiadnom prípade zberový dvor. 

Dr. Borovský – bude potrebné, aby nové MsZ pre Vrbovčanov schválilo preplácanie 

(prispievanie) na nájomné v unimobunkách. Pivnice na Vetese sú prepadnuté, urobiť nápravu, 

aby neprišlo k úrazu. Nový zberový dvor by bolo dobré vybudovať v Sietí, na Húskovej je cesta 

veľmi úzka. 

Ing. Jánoška – porovnal hospodársky výsledok k 30. 6. 2005 a k 30. 6. 2006 – spotrebu elektriny, 

plynu. Ale čo je so stočným, opravy  udržiavanie a hlavne ostatné služby a odpisy? 

Ing. Podjavorinský – vodné a stočné stúplo, na zdravotnom stredisku 2x toľko, ostatné tržby – 

práce hlavne s plošinou, odpisy – skončili odpisy niektorých stavieb. 

Ing. Sabo – autobus neprešiel STK, nedal by sa dať ešte dohromady? Máme veľa športovcov, 

detí. Dáme zarábať druhým? Mestu autobus veľmi chýba. 

Ing. Podjavorinský – je veľmi starý, oprava by veľmi veľa stála. Bol by rád, keby autobus bol. 

Dr. Borovský – keď by ASA nastúpila, 2– alebo 1,5–ročný autobus doviezť zo zahraničia, ale aby 

stále jazdil. 

Ing. Podjavorinský – možno by sa dalo dohodnúť na rozumnej cene za dopravu. Vlastnia viac 

autobusov aj mikrobusov. Majú sídlo v Trnave, môžeme sa spýtať. Je to firma, ktorá je ústretová. 

Dr. Borovský – zakúpiť autobus do dopravy a využívať ho pre mesto. 
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p. J. Sabo – jedná sa o prevzatie majetku mesta. Je treba urobiť znalecké posudky na pozemky, 

stavby. Zahrnúť aj podlžnosti mesta. Aby hodnota mesta a Vetesu bola väčšia ako firmy ASA. 

Aby mesto vytvorilo komisiu na ohodnotenie. 

Dr. Borovský – súhlasím so zriadením komisie – odborníci, ktorí majú certifikáty a poslanci budú 

na to dohliadať + ich ekonómka. Pri know–how by toto všetko malo byť zhodnotené. 

p. J. Sabo – ak by mali brať unimobunky, nedať im pozemok, iba do prenájmu. Mesto má 

predložiť stav celého majetku. 

Dr. Borovský – sadneme si s predsedami komisií, Ing. Kráľová, Ing. Vyskočilová a konateľ, 

Ing. Podjavorinský – predávame trh, nie budovy, pozemky. Potrebujeme mať vyjednávačov 

o trhu. 

Ing. Augustín – ku zdravotnému stredisku – v návrhu boli čísla, ktoré nekorešpondujú s terajšími, 

nájomníci nemajú vyúčtovanie za rok 2005 a čo kolotoče ... 

Ing. Podjavorinský – všetko majú v nájomnom, 

Dr. Nosko – kolotoče – uhrádzajú mestu, mesto dáva súhlas na prevádzku, 

Dr. Borovský – nedávame súhlas, je to súkromný pozemok, 

Ing. Podjavorinský – 2 m³ vody platia ako paušál, elektrina – majú svoj merač. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 83/IX/2006. 

 

6. Správa o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu mesta 

za I. polrok 2006 
 

 Správu predložila Ing. Kráľová. V zmysle už odsúhlaseného programu, bude správa 

prerokovávaná na októbrovom zasadnutí MsZ. Požiadaviek na rozpočet je veľmi veľa, ale 

v rozpočte na to nie je. Počítalo sa s odpredajom na Beňovského ulici. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – treba sledovať médiá, napríklad na zdravotnom stredisku, Vetes. Nie je možné, 

keď sme zrekonštruovali el. osvetlenie a napriek tomu je spotreba elektriny neúnosná. Určiť 

zodpovedného pracovníka na vodu, plyn, elektriny. V pracovnej náplni zamestnanca nájsť, kto to 

bude sledovať. 

Dr. Borovský – bolo rokovanie s Ing. Odkládalom z Bytového družstva Trnava, byt sa ešte nedá 

predať. Bolo treba doložiť ešte doklady, zrušiť bremeno z našej časti. Boli prieťahy, bolo málo 

dokladov. Dúfa, že čoskoro to bude doriešené. K osvetleniu – prišlo k novému systému 

fakturovania. Všetky obce s tým majú problémy. Treba to dať zodpovednému zamestnancovi. 

Ing. Duračka – médiá treba určite sledovať. 

p. Halama – nemáme možnosť vybrať si dodávateľa, aby sme platili menej za osvetlenie? 

Ing. Adamec – na odber energie musí byť zmluva, nedá sa meniť zo dňa na deň. Aký je tam 

rozdiel? 

Ing. Kráľová – 1 milión. Aj športovci na štadióne majú prečerpané. Za I. polrok vyčerpali čo bolo 

na tri štvrťroky. 

Ing. Adamec – vyčerpali z 1,3 mil. Sk 1,034 mil. Sk. Miniihrisko sa nemalo dať do rozpočtu. 

Strecha mala byť opravená v minulom roku. Je veľký nesúlad medzi rozpočtovými 

vykazovanými výdavkami a skutočnými. Aj ostatným športovým klubom dať všetky položky do 

nákladov. Futbalistom sa dá do nákladov všetko. Potom to vyzerá, že všetko vyčerpal futbal a nie 

je to tak. 

Ing. Kráľová – rekreačné a športové služby na str. 8 – suma 1,3 mil. Sk na všetky športy, ktoré sú 

vo Vrbovom zastúpené. Je tam aj plnenie. Pani Sabová má ďalej urobenú analytiku, podrobnú 

podľa športových klubov. Oprava strechy na štadióne, oprava tribún – to je potrebné začleniť do 

položky „opravy“. keď príde faktúra za toaletné kabínky pri športových akciách, kde ich má 

zaúčtovať? Musí ich zaúčtovať do rozpočtu, inak sa nedá. Jediný problém je, miniihrisko má byť 
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zaúčtované v kapitálových výdavkoch, ale nie v rekreačných a športových službách. Ešte to nie je 

majetkom mesta. 

Ing. Adamec – nedávajte nám miniihrisko do rozpočtu. Seriózne sa pozrieť aj na analytiku, 

nehovorme o globálnom prečerpaní, je to asi zle zaúčtované. Alebo navýšiť rozpočet. 

Dr. Borovský – asi za 300 tis. Sk bude potrebné urobiť podložie pod ihriskom. Či by nebolo 

dobré zobrať 1 milión úver, vykryjeme všetky nutné výdavky a keby sme predali byt, získame 

prostriedky, ktoré pôjdu do FRB. 

Ing. Jánoška – úprava rozpočtu – v samotnom rozpočte je 164.043,– Sk. U energie bola úspora – 

nemôže byť prečerpané do konca roka. 

Ing. Duračka – tam sa to sleduje pomerne presne, 

Dr. Borovský – vždy sme sa dohodli, nerobiť z toho tragédiu. 

Ing. Podjavorinský – miniihrisko je uskladnené vo Vetese. Dokedy? Zaberá tam miesto. Aviu 

parkujú vonku. 

Dr. Borovský – máme s Podušelom zmluvu na 2 roky. Keď sa urobí Ul. 6. apríla, ide robiť 

podklad pre miniihrisko. 

Ing. Prievozník – p. Podušel mal oslabenú firmu, jeho brat (strojník) mal ťažkú operáciu. Mal 

oslovené firmy, nevedia pokryť tieto služby. Zajtra príde iná firma odhadnúť, kedy sa dokončí 

Ulica 6. apríla. A potom sa bude robiť podlažie na ihrisko. 

Ing. Adamec – a čo výkopové práce pod miniihriskom 

Ing. Prievozník – ak mi záväzne zaplatíte do konca roka, miniihrisko bude. Chýba nám 1/5 

financií na miniihrisko, 

Ing. Adamec – položenie ihriska na podlažie nie je problém. Ale to podlažie je treba urobiť čím 

skôr. Všetko ostatné je zabezpečené, listom oznámené. Na peniazoch to vôbec nie je. 

Ing. Prievozník – o tomto liste neviem, 

Dr. Borovský – p. Almáši – poslednú pätinu – si vykonzultuje s Ing. Adamcom, 

Ing. Adamec – je to dohodnuté v pondelok tento týždeň, 

p. J. Sabo – neboli dodržané termíny od p. Podušela a tu vznikol problém. Aj práce na Ul. 6. 

apríla sa veľmi predlžujú. Ak je niekto chorý, firma nepracuje, nedodrží termíny, nech poskytne 

zľavy. 

Dr. Borovský – do jarmoku bude Ulica 6. apríla hotová, 

p. Tahotný – dať inej firme priamym zadaním a firmu vymeniť. 

Dr. Borovský – to nie je také jednoduché, zistíme možnosti. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 84/IX/2006. 

 

7. Správa o pripravenosti školských zariadení k novému školskému 

roku 2006/2007 
 

 Správu, ktorú spracovala Mgr. Skalská,  uviedol Dr. Bosák. Je priložená k originálu 

zápisnice a bola daná všetkým poslancom a vedúcim útvarov spolu s pozvánkou. Stanovisko 

komisie školstva, kultúry a športu predniesla Ing. Jakábová: komisia odporúča správu prijať. 

riaditelia na komisii informovali o pripravenosti škôl a aktivitách v školskom procese. Primátor 

ešte doplnil, že riaditelia sa snažia prezentovať svoju školu, správa je dostatočne podrobná. 

 

Rozprava: 

Ing. Augustín – v správe na str. 4, sú to reálne čísla? 

Dr. Bosák – boli predložené riaditeľmi, 

Ing. Augustín – je to veľa bodov, čo si môžu riešiť vo vlastnej réžii, 

Ing. Kráľová – systém financovania na žiaka, keď má 18 detí v triede, vykurovať sa musí, učiteľ 

tam musí byť (v triede od 18 do 35 detí). Vychovávame deti v strašnom prostredí. 

Dr. Borovský – navrhovalo sa financovanie na triedu, financovanie učiteľov podľa platových 

stupňov a tried.  
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Ing. Augustín – pred 3 rokmi sme chceli zlučovať školy, aký je vývoj detskej populácie? 

Dr. Bosák – t.č. je stagnácia, úbytok sa prejavuje viac na II. stupni, počet žiakov sa ustálil, 

Dr. Borovský – školy sa zlúčeniu bránia. Budeme vidieť podľa financovania ZŠ. Umelecká škola 

je v cirkevnej budove, ak by prešla pod mesto, musíme platiť vysoké nájomné. Požiadavky treba 

brať s rezervou. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 85/IX/2006. 

 

8. Súhrnné stanovisko ku konceptu ÚPN mesta 
 

 Materiál uviedol Ing. Prievozník. Pripomienky boli zhrnuté do tabuliek, ktoré predkladá. 

Niektoré sú všeobecné a odporúča v poslednom stĺpci akceptovať, brať na vedomie. Vyjadriť sa 

k pripomienkam. Firmy a organizácie v podstate nemajú pripomienky. Od občanov bolo 30 

pripomienok, ľudia nesúhlasili s výstavbou ulice Kopaničky, rozšírenie cintorína. Pripomienky ku 

Kopaničkám a rozšíreniu cintorína sme akceptovali. Boli ešte pripomienky na Štefánikovej ulici, 

Bočnej – neakceptovaná pripomienky p. Šúlovského. Občania, u ktorých bude potrebné vzniesť 

pripomienky poslancov k ÚPN. Keď sa definitívne schváli súborné stanovisko, bude ÚPN 

odsúhlasený. Písomne dať pripomienku k zriadeniu zberného dvora. Využiť časť „Sietia“ alebo 

pozemku oproti United More. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – stanovisko komisie nie je, zobrali sme na vedomie, 

Ing. arch. Zachar – ľudia mali 30 dní na pripomienkovanie a poslanci MsZ môžu ešte dnes 

vzniesť pripomienku, ktorá bude zapracovaná. 

Dr. Borovský – zberový dvor premiestniť, 

Ing. Prievozník – lokality dať do návrhu, dať potom do výhľadu, 

p. J. Sabo – ako sa ide na Baraní dvor, mestský pozemok v Sietí. Podal niekoľko návrhov na 

riešenie – rozvoj mestu. Vrbové môže rásť vtedy, keď tu bude rásť individuálna aj bytová 

výstavba a keď bude tu priemysel. Je treba, aby mesto malo pozemky, t.č. ich nemá. Za sušičkou 

sa dá postaviť 22 až 24 rodinných domov. Na priemyselnú výstavbu je veľmi málo priestoru. 

Od SPF je potrebné získať územie bývalých štátnych majetkov a tam umiestňovať priemysel. Aj 

oproti Simze, ako sa ide k družstvu. Bez vytvorenia priemyslu a investorov nie je možný rozvoj 

mesta. 

Dr. Borovský – vo Vrbovom je 5,35 % nezamestnanosť. Investori – napr. fa Peges by sa rozšírila. 

Nemáme zdroje pracovných síl. Museli by sme vybudovať bývanie. Nájomné byty by to 

neporiešili. Bude sa musieť poriešiť napr. 24 pozemkov nad bývalým Kožexom, vybaviť 

10 stavebných povolení, aby sme získali príspevok na inžinierske siete. Treba zvážiť, za akú cenu 

vykúpiť pozemky.  

p. J. Sabo – 600 bytov v hromadnej a individuálnej bytovej výstavbe by to riešilo. 

Dr. Borovský – je treba zvážiť pripojenie médií. Veľa je už poriešené, treba ešte ďalšie zvážiť 

a poriešiť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 87/IX/2006. 

 

9. VZN č. 8 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb 

na trhových miestach – Trhový poriadok 
 

 Materiál uviedol Ing. arch. Zachar. Menia sa len poplatky, inak sa VZN nemení. Tých 

300 Sk sme mali už veľmi dlho, je to treba zmeniť. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil ani nemal pozmeňujúci návrh. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 88/IX/2006. 
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10.  R ô z n e 
 

• Predaj (prenájom) nehnuteľnosti „Medzi vodami“ 

 

Mgr. Sitárová predložila žiadosť p. Františka Tahotného na odpredaj pozemkov „Medzi 

vodami“. Chce vybudovať prírodný amfiteáter pre rozličné akcie. O tieto pozemky prejavil 

záujem aj p. Miroslav Slovák, ktorý by ich chcel na prenájom. Zatupuje občianske združenie, 

chcel by ich využiť na kynologicko–relaxačné centrum, pre športové a spoločenské akcie aj 

medzinárodného charakteru.  

Stanovisko komisie výstavby: záleží, ako sa k tomu postaví MsZ. V súčasnej dobe nie je 

schválený ÚPN, je potrebné vypracovať podnikateľský zámer, finančné zabezpečenie 

a vypracovanú zastavovaciu štúdiu na danú lokalitu.  

Stanovisko ekonomickej komisie: neodporúča predaj ani prenájom pozemkov, treba najprv 

schváliť ÚPN, či mesto bude takéto niečo realizovať, napr. lesopark, oddychovú zónu. Aký zámer 

má mesto s týmto pozemkom podľa ÚPN. 

 

Rozprava: 

p. Tahotný  – chce vybudovať športovo–relaxačné centrum pre obyvateľov mesta. Peniaze majú 

od investorov, musí to byť schválené do konca roka, inak o peniaze prídu a vo Vrbovom nebude 

nič vybudované. 

p. Slovák – v budúcom MsZ predložia požadované veci. 

Dr. Borovský – navštívili ho ľudia z občianskeho združenia. Lesopark chcú zachovať – 

kombinácia dreva, kameňa – nie spojených so zemou. 

p. J. Sabo – na základe strohých žiadostí nikto nemôže chcieť, aby MsZ rozhodlo. Vrbové má 

málo pozemkov, musíme s nimi hospodárne nakladať. Bolo to zakúpené za účelom určitého 

využitia. Je k tomu treba viac podkladov, bližšie údaje. 

Ing. Jakábová – prikláňa sa k tomuto názoru, 

Ing. Augustín – aký veľký to je pozemok? 

p. J. Sabo – je to 5 ha. Tento pozemok sme kupovali od p. Rajského za cenu vyše 7 Sk/m². Bol 

kúpený za účelom aj možno takéhoto programu. Zo štrukturálnych fondov je možné vybudovať 

podľa vyhotovenej projektovej dokumentácie – lesopark sa buduje viac rokov. Čo ak sa zámer 

záujemcov zlikviduje, čo potom? Treba počkať do ďalšieho MsZ. Zakomponovať niečo do toho.  

Ing. Sabo – treba to prepracovať, je to dosť veľká plocha. 

p. Tahotný – dajme dokopy štúdiu s kynológmi. Potrebuje stanovisko, aby mohli ďalej 

pokračovať s prísľubom investorov, napríklad aj na budúci rok. 

Dr. Borovský – trojkombinácia Tahotný – Slovák – mesto a získať prostriedky zo štrukturálnych 

fondov. 

Ing. arch. Zachar – mesto bude skôr uvažovať o prenájme ako o predaji, 

Dr. Borovský – boli by sme zlí hospodári, keby sme kúpili za 7 a predali za 4 Sk. 

p. Tahotný – cena sa dá dohodnúť, veď tam pôjdu milióny, 

p. Halama – treba mať aj nejaké záruky, 

p. Tahotný – už tu mohli štúdie byť. len ste mali povedať, či to bude alebo nie, 

Dr. Borovský – muselo to byť prerokované v komisiách, 

Ing. Augustín – vo výhľadovom pláne je napríklad aj výstavba kúpaliska. Dajte sa dokopy 

s Ing. arch. Zacharom, viceprimátorom a na budúce MsZ sa môže niečo dohodnúť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 89/IX/2006. 

 

• Žiadosti o finančnú pomoc  

 

Dr. Borovský predložil 2 žiadosti o finančnú pomoc od mesta. O príspevok vo výške 

120 tisíc požiadala Rímsko katolícka farnosť a vo výške 45 tisíc Sk Cirkevný zbor ECAV 
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na Slovensku. Z rezervy predsedu vlády sme dostali peniaze, z ktorých 80 tisíc dostala Rímsko 

katolícka farnosť, ale za tie peniaze nedokážu fasádu na Kostole sv. Martina opraviť. Sumu 

60 tisíc dostala ECAV (takisto aj sestričky v kláštore), ale takisto, aby mohli urobiť všetky 

potrebné práce, chýbajú im ešte financie. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – úprava rozpočtu nebola schválená, ani tieto položky tam neboli zahrnuté, porušili 

by sem zákon o rozpočtových pravidlách. 

Ing. Kráľová – v polovici októbra ich musíme zúčtovať. Treba vziať do úvahy, že máme dve 

mestské  budovy – sú to ďalšie náklady. Musíme si to „unaháňať, aby sme to mohli zúčtovať. 

Na takýto príspevok sme mali už raz kontrolu z NKÚ. Treba si všetko usledovať. 

Dr. Borovský – bolo by dobré, ak by sa obe žiadosti zobrali na vedomie, ale v rozpočte nemáme 

finančné prostriedky, aby sme mohli vyhovieť. 

Dr. Nosko – prejednáme to na budúcom zasadnutí, 

Ing. Augustín – treba požiadať štrukturálne fondy, 

Dr. Borovský – neviem, či cirkev môže žiadať, 

Ing. Augustín – už sú zmeny, môžu žiadať. Tiež mesto môže žiadať štrukturálne fondy pre 

zdravotné stredisko. 

Dr. Borovský – teraz to nemôžeme prerokovať, pretože nebola vykonaná úprava rozpočtu. 

Ing. Jánoška – vzhľadom na to, že sa zmenila metodika rozpočtu, nemôžeme prerokovať. Keď sa 

upraví rozpočet, môžeme žiadosti prerokovať na budúcom zasadnutí. 

 

Nebolo k tomu prijaté žiadne uznesenie. 

 

• Schválenie textu zápisu do Kroniky mesta Vrbové za rok 2005 

 

Dr. Bosák informoval, že komisia odporučila s pripomienkami zápis do Kroniky mesta 

Vrbové za rok 2005. Ing. Jakábová dodala, že kronikárka pripomienky akceptuje. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 90/IX/2006. 

 

• Návrhy na ocenenie občanov pri príležitosti osláv M. Beňovského 

 

Komisia kultúry, športu a vzdelávania spracovala materiál predložený predsedami 

jednotlivých komisií pri MsZ. Dohodli sa na určitých pravidlách a po pripomienkach a podnetoch 

aj od občanov navrhli ľudí. Dr. Bosák má veľkú zásluhu na prezentovaní mesta. Neboli 

honorovaní a preto sú ocenení. K tomuto zoznamu bude ešte doplnený Dr. Bosák.  

 

Rozprava: 

Ing. Kráľová – ak si niekto zaslúži byť ocenený pri výročí M. Beňovského, určite si to v prvom 

rade zaslúži Dr. Bosák. 

Dr. Borovský – navrhuje aj Dr. Jurinu, určite si to zaslúži. Tiež aj župan Tibor Mikuš, pre Vrbové 

robí všetko, čo je v jeho silách. Treba aj tieto návrhy zvážiť. 

Ing. Jakábová – ona je za, 

Ing. Prievozník – Mons. Pavčír by sa asi neurazil, keď by tam nebol, 

Ing. Adamec – dve veci sme povedali pri záveroch pri oceňovaní. Tí, ktorí dlhodobo pôsobili – 

Dr. Jurina určite na budúci rok pri 40. výročí, p. Mackovjak – samozrejme. Je treba zvážiť, čo, 

kedy, komu. 

Ing. Prievozník – aj na gremiálnej porade sme hovorili, aby sa to nesprofanovalo. Aby sme za 

5 rokov neodmenili všetkých, aby všetci nemali ocenenie. Vybrať ozaj osobnosti, napríklad 

z troch oblastí. Nech to má svoju vážnosť. 
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Dr. Borovský – bolo mi jasné, že 20 by bolo málo. Tých 33 asi bude optimálne. Návrh komisie je 

30 ľudí. Bolo by neseriózne, keby sme Mons. Pavčíra obišli. Asi sa neurazí, keď tam bude aj 

Dr. Jurina. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 91/IX/2006. 

 

• Zmluva o budúcej zmluve s DDaDSS Klas Vrbové, n.o.  

 

Ing. Jánoška informoval, že na minulom zasadnutí MsZ bolo uznesením č. 80/VIII/2006 

uložené štatutárovi mesta do 30. 11. 2006 uzatvoriť zmluvu o budúcej zmluve na odpredaj 

budovy pre DDaDSS Klas Vrbové, n.o. Na ekonomickej komisii to bolo prerokované 

a prekonzultované s Mgr. Sitárovou. Návrh je zrušiť toto uznesenie. Môže sa urobiť zmluva 

o budúcej zmluve, ale zmenená, aby to bolo majetkom mesta. Môžeme čerpať zo štrukturálnych 

fondov, kým budeme mať nejaký majetok. 

 

Rozprava: 

Dr. Nosko – je vhodné zrušiť uznesenie 

Dr. Borovský – 30–ročný prenájom štrukturálne fondy uznávajú, 

Ing. Sabo – môžeme sa k tomu kedykoľvek vrátiť, teraz to uznesenie zrušme. 

p. J. Sabo – pozemok nie je majetkovo–právne vysporiadaný, to treba urobiť, 

Dr. Borovský – už je to v riešení. Ale čo s tým úverom? Aby sme pokryli podložie a aby sa 

mohol navýšiť rozpočet pre šport, Ulicu 6. apríla ap. Posledné splátky nám asi končia v marci 

budúceho roka a tento úver by nás až tak nezaťažil. Lepšie by sa robil rozpočet. Dane sme mali 

2,8 mil. Sk, teraz nám prišli 2,3 mil. Sk. Treba zvážiť. Uvedomujem si, že to nebolo prerokované 

na ekonomickej komisii. 

p. J. Sabo – je potrebné schváliť ten 1 milión. 

Ing. Kráľová – je treba, aby sme neporušili rozpočtové pravidlá – podklad pre miniihrisko, 

Dr. Borovský – už teraz na úpravu podložia pod ihrisko sa navýši o 250 tisíc Sk kapitola športu 

a na vybudovanie parkových miest na Ul. 6. apríla a na spoluvybudovanie hokejbalového ihriska. 

Ing. Adamec – ak si niekto na Bočnej ulici odtrhne nápravu, bude to musieť zaplatiť mesto. Kedy 

sa opraví? 

Dr. Borovský – je to 370 tisíc Sk. Poprosil komisiu výstavby o hľadanie cesty k tejto investícii. 

Ing. Sabo – cca 700 tisíc sa preinvestovalo, komisia výstavby má zviazané ruky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 92/IX/2006 a č. 93/IX/2006. 

 

11. Dopyty a interpelácie 
 

Ing. Jánoška – oslovili ho manželia Miklíkovci. Mali odkúpený byt, boli zaviazaní 10 rokov ho 

nepredať. Žiadajú  o zmiernenie vrátenia 30 %-nej zľavy, zostával im už len 1 rok. Cena bytu 

bola 75.493 Sk, pri prevode nesedia sumy úhrad. 

Dr. Borovský – ak by sme súhlasili, roztrhlo by sa vrece s takýmito žiadosťami. Byty kúpili 

veľmi lacno, prečo nepočkali ešte jeden rok. 

Ing. Prievozník – ja som si tiež kúpil dom, byt predal, nikto mi zľavu nedal. 

p. J. Sabo – treba ceny preveriť aj všetky sumy a výpočty, inak zľavu nedávať. 

Ing. Kráľová – pôvodná cena mala byť nad 100.000 Sk. Tých 75.493 Sk je už s 30 %-nou zľavou. 

Dr. Borovský – do konca obdobia bolo dohodnuté zľavu vrátiť, trvať na tom. 

•  

Ing. Jánoška – obrátil sa na neho p. Závodný, ako to je s ulicou, ktorá sa bude spájať 

s Cintorínskym potokom. 

Dr. Borovský – odpoveď bude daná včas. 

•  
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Ing. Jánoška – dvor Jednoty – od lepenky, z dvora vychádzajú potkany. S potkanmi majú problém 

aj pri obchode u Kurica. 

Dr. Borovský – na november je naplánovaná deratizácia. Ing. Valová s p. Sudorovou oslovia 

Jednotu, aby si vyzdvihli kontajner a odpad zlikvidovali, požiadajú ich o nápravu. 

Ing. Adamec – musia mať kontajner, polícia by ich mala pokutovať, 

Dr. Borovský – MsP skontroluje, či majú smetnú nádobu. 

•  

Ing. Jánoška – na Družstevnej ulici je strašný zápach. Pri Biogale vraj spaľujú chmeľové stĺpy, 

vyrábajú asfalt – je to decht. Kto to páli? 

Ing. Augustín – na Ul. Fr. Kráľa aj na Bernolákovej veľmi zapácha kanalizácia, 

Ing. Sabo – tento týždeň bol v meste zápach z rozvozu hnoja od PD, 

Ing. Jánoška – firma pri Biogale robí pieskovania, prach ide preč, zamoruje ovzdušie. Mali by 

tam mať aspoň odsávanie, nie to robiť na voľnom priestranstve. 

Dr. Borovský – Ing. arch. Zachar a Ing. Valová oslovia RNDr. Hrebíčikovú a preveria to tiež 

s predsedom PD. Zápach riešiť v spolu aj s Ing. Prievozníkom. 

•  

Ing. Jánoška – oprava výtlkov na Krížnej ulici, 

Dr. Borovský – snáď ešte vyjdeme s financiami na opravu. 

•  

Ing. Augustín – ako dopadla faktúra v sume 400.000 Sk pri tom požiari? 

Ing. arch. Zachar – bola stiahnutá. 

•  

Ing. Augustín – ako to vyzerá s pohľadávkami od neplatičov – dlhodobé aj krátkodobé? 

Dr. Nosko – keď nie je vykurovacie obdobie, pohyb klesá. 

Ing. Augustín – pohľadávka (pokuta za nevrátené dotácie) – ako to stojí, bolo podané trestné 

oznámenie? 

Dr. Borovský – Dr. Horanský podal žalobu na všetkých konateľov. 

Ing. Kráľová – prečo podal trestné oznámenie na dozorné rady? 

Dr. Borovský – rozsah žaloby je iný. 

Ing. Augustín – mesto je zakladateľom a má byť informované. 

Ing. Kráľová – chcem vidieť žalobu. 

Dr. Borovský – v mene Valného zhromaždenia som poveril konateľa a ten sa spojil 

s Dr. Horanským. 

•  

Ing. Augustín – požiadal by obe cirkvi, majú pozemky, ktoré nám môžu slúžiť. Ak chcú peniaze, 

dajú nám k dispozícii pozemky? 

Dr. Borovský – na biskupský úrad sme písali, na cirkevné pozemky je moratórium. Pýtali sa, 

prečo sa nevytvorí cirkevná škola, ktorá by to využívala. Mons. Pavčír pôsobil dlho 

na Trnavskom biskupskom úrade, treba to využiť. 

p. J. Sabo – dostavba dolnej časti nového kostola – mládež toto môže využívať. Investovať aj 

do Kostola sv. Martina. Peniaze sa do mesta vrátia, keď sa kúpia pozemky na individuálnu 

výstavbu. Môžeme ísť tiež do Trnavy v spolupráci s ostatnými vysvetliť. 

Dr. Borovský – plne s tým súhlasím. S viceprimátorom je ochotný ísť na biskupský úrad. 

Ing. Jánoška – keď sa začne s individuálnou výstavbou, zhodnotil by sa aj majetok mesta. 

•  

Ing. Augustín – vyberanie poplatkov za káblovku – aby výber nezaťažoval pracovníkov. 

Mgr. Sitárová by mala dopracovať dodatky. 

Mgr. Sitárová – poplatok 199 Sk je v zmluve riešený. M–Elektronik mal písomne upozorniť 

na zmenu a tá zmena platí, aj keď to tam v zmluve nie je riešené. 

Ing. Adamec – M–Elektronik neinformoval, nevedel o ničom. Informoval ho len p. Pollák. 

Ing. Augustín – nič sme nedostali, 

Ing. Kráľová – p. Pollák má zabezpečiť plnenie uznesení, 
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Dr. Borovský – p. Beličková roznášala nejaké materiály M–Elektronika. Mgr. Sitárová sa na to 

pozrie. 

•  

Dr. Král – apelovať na MsP, aby dôslednejšie kontrolovala pálenie v záhradách, 

Dr. Borovský – je treba zavolať a oni tam pôjdu. 

•  

Dr. Nosko – sú vysporiadané škody po povodni? 

Ing. Kráľová – dali sme všetko, čo bolo potrebné. 

Dr. Nosko – sú predložené na likvidáciu? 

Ing. Kráľová – áno. 

 

12. Návrh na uznesenia 
 

Uznesenie č. 81/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

podľa § 9 ods. 3 zákona SNR č. 346/90 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v platnom 

znení, že mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom bude mať 13 poslancov, ktorí budú zvolení v dvoch 

volebných obvodoch. Vo volebnom obvode č. I., ktorý zahŕňa volebný okrsok č. 1 a 4, bude 

zvolených 7 poslancov MsZ. Vo volebnom obvode č. II. ktorý zahŕňa volebný okrsok č. 2 a 3 

bude zvolených 6 poslancov MsZ. 

 

prítomní: 10 

za: 6         proti: 4    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka,  Ing. M. Augustín,                 Ing. J. Prievozník, P. Rakús,           

Dr. J. Král, Dr. I. Nosko, Ing. L. Sabo,            P. Halama, Ing. D. Jakábová,    

Ing. J. Jánoška,         

 

Uznesenie č. 82/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o plnení o výsledkoch hospodárenia DDaDSS Klas Vrbové, n.o. za I. polrok 2006. 

 

 

Uznesenie č. 83/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o plnení a výsledkoch hospodárenia spoločnosti Vetes Vrbové s.r.o.  za I. polrok 2006. 

 

 

Uznesenie č. 84/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu mesta za I. polrok 2006. 

 

 

 



MsZ č. 10, 28.9.2006 

Strana 13 z 16 

 

Uznesenie č. 85/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o pripravenosti školského roku 2006/2007 škôl a školských zariadení na území mesta 

Vrbové. 

 

Uznesenie č. 86/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ukladá–  

Útvaru výstavby územného rozvoja a životného prostredia zaoberať sa požiadavkami súvisiacimi 

s finančnými nákladmi materiálno–technického stavu a vybavením škôl a školských zariadení, 

ktoré sú súčasťou Správy o pripravenosti školského roku 2006/2007 škôl a školských zariadení na 

území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

P. Rakús, Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Ing. M. Augustín, Dr. J. Král,                               

Dr. I. Nosko, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo,  

 

Uznesenie č. 87/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

pripomienky a stanoviská ku konceptu Územného plánu mesta Vrbové. 

 

 

Uznesenie č. 88/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 8/2006 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb 

na trhových miestach – Trhový poriadok. 

 

prítomní: 7 

za: 7                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo,  

 

 

Uznesenie č. 89/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

záujem o využitie časti pozemku v lokalite Medzi vodami pre p. Františka Tahotného 

s manželkou a p. Miroslava Slováka. 
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Uznesenie č. 90/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

v zmysle Štatútu mesta Vrbové na základe odporúčania komisie kultúry, mládeže, športu 

a vzdelávania text zápisu do Kroniky mesta Vrbové za rok 2005, ktorý spracovala mestská 

kronikárka Eva Lechnerová, so zapracovaním pripomienok posudzovateľov. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

 

Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Ing. M. Augustín, Dr. J. Král,                               

Dr. I. Nosko, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová 

 

Uznesenie č. 91/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje - 

návrh primátora a návrh komisií MsZ, vedenia mesta a občanov mesta v súlade so Štatútom mesta 

Vrbové pri príležitosti osláv M. Beňovského, ktoré sa uskutočnia vo Vrbovom 10., 13. a 14. 

októbra 2006, ocenenie nasledujúcich občanov Pamätnou mincou M. Beňovského a knihou 

Pamäti a cesty, ktorej autorom je tento vrbovský rodák: 

1. Štefan Slabý (* 1951) 

2. Andrej Jobus (* 1967) 

3. Ing. Peter Adamec (* 1945) 

4. Rudolf Horňák (* 1949) 

5. Pavol Just (* 1940) 

6. Branko Remiáš (* 1979) 

7. Jaroslav Holán (* 1947) 

8. Peter Majerník (* 1959) 

9. PaedDr. Patrik Kýška (* 1976) 

10. Marián Klčo (* 1948) 

11. Ľudmila Juríčková (* 1949) 

12. Jozef Sabo (* 1936) 

13. Marta Raffayová (* 1930) 

14. Viera Sabová (* 1943) 

15. Mgr. Edita Pekarovičová (* 1953) 

16. Mgr. Mária Adamcová  (* 1946) 

17. Viliam Boor (* 1985) 

18. grófka Alžbeta Ambróziová (* 1936) 

19. RNDr. František Kele, CSc. (* 1936) 

20. Gregor Papuček (* 1938) 

21. prof. PhDr. Jozef Šimončič, CSc. (* 1928) 

22. Mons. Mgr. Ján Pavčír (* 1954) 

23. sestra Mgr. Hermana Paulína Ľalíková (* 1952) 

24. Mgr. Miroslav Jäger (* 1951) 

25. Eva Hornáková  (* 1941) 

26. Jozef Majerník, dpt. (* 1940) 
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27. Mgr. Ľubica Lagová  (* 1946) 

28. Eduard Piačka (* 1937) 

29. Anna Chnapková (* 1928) 

30. Daniela Drábková (* 1945) 

31. PhDr. Ľubomír Bosák 

32. h. doc. PaedDr. PhDr. Jozef Jurina, Phd. 

33. Ing. Tibor Mikuš 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Ing. M. Augustín, Dr. J. Král,                               

Dr. I. Nosko, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová 

 

 

Uznesenie č. 92/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- ruší - 

uznesenie č. 80/VIII/2006. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Ing. M. Augustín, Dr. J. Král,                               

Dr. I. Nosko, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová 

 

 

Uznesenie č. 93/IX/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje - 

výšku úveru 1 000 000,-- Sk (slovom jedenmilión korún) od Dexia Banky pre Mesto Vrbové, 

ktorý bude účelovo viazaný na dobudovanie Ul. 6. apríla, podkladovej plochy minifutbalového 

ihriska a vybudovanie hokejbalového ihriska. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Ing. J. Prievozník,                    

P. Halama, Ing. M. Augustín, Dr. J. Král,                               

Dr. I. Nosko, Ing. D. Jakábová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová 
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14.  Z á v e r 
 

Materiály potrebné prerokovať boli predložené a prerokované, boli prijaté k nim 

uznesenia. Primátor mesta poďakoval prítomným za účasť a ukončil o 21.50 hod. zasadnutie 

mestského zastupiteľstva. 

 

Vo Vrbovom 9. októbra 2006 

 

Zapísala: Juhásová 

Prepísala: Beličková 

 

 

 

 

 

                  .................................................. 

             PaedDr. Ivan Borovský 

                   primátor mesta 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Prievozník         ................................................. 

 

2.   Ing. Ján Jánoška      ................................................. 


